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Zatwierdzony przez ......................... 
 
 

 
UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIASTA WOJKOWICE 

z dnia 22 czerwca 2020 r. 

w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z 8.03.1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2018 r. poz. 994 ze zm.) 
oraz art. 9 ust. 2 ustawy z 11.07.2014 r. o petycjach (Dz.U. z 2018 r. poz. 870) 

Rada Miasta Wojkowice uchwala, co następuje: 

§ 1. Uznaje się, że wniesiona w dniu 24 marca 2020 roku petycja „Stop zagrożeniu zdrowia                     
i życia” dotycząca przyjęcia przez Radę Miasta Wojkowice uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców 
przed elektroskażeniem, nie zasługuje na uwzględnienie. 

§ 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do uchwały. 

§ 3. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodniczący Rady Miasta Wojkowice zawiadomi wnoszącego. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  
 

Przewodniczący Rady Miasta 
 
 

mgr Mateusz Mania 

Id: 956952AA-A7C8-4C9B-B5DB-E7892AA762D3. Projekt Strona 1



UZASADNIENIE

W dniu 24 marca 2020 r. do Rady Miasta Wojkowice wpłynęła petycja „Stop zagrożeniu zdrowia

i życia” wniesiona przez Koalicję Polska Wolna Od 5G dotycząca przyjęcia przez Radę Miasta Wojkowice

uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem. Zgodnie z przepisami ustawy

o petycjach oraz statutowymi zapisami w zakresie funkcjonowania Komisji skarg, wniosków i petycji,

wymieniona komisja przeanalizowała kolejno elementy petycji. W opinii komisji przedstawione w petycji

argumenty stanowią jedynie stanowiska osób podpisujących niniejszą petycję. Rada Miasta nie jest

organem właściwym do analizy wiarygodności badań i publikacji naukowych dotyczących elektroskażenia.

Komisja zwróciła się także do Burmistrza Miasta Wojkowice o zajęcie stanowiska w tej sprawie.

Otrzymaliśmy odpowiedź iż „wobec braku rzetelnych badań naukowych w zakresie wpływu sieci 5G na

zdrowie ludzkie, Burmistrz Miasta Wojkowice nie ma realnej możliwości wyrażenia merytorycznej opinii w

tym przedmiocie. Zważyć przy tym należy, że brak jest regulacji prawnych zabraniających tworzenia

infrastruktury 5G na terenie Rzeczypospolitej Polskiej”

Wobec powyższego uznaje się petycję skierowaną do Rady Miasta Wojkowice za niesługującą na

uwzględnienie.
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